

60 Years Darmstompers 1959 - 2019

60 Jahre Darmstompers 1959 - 2019

Andreas Otto, Darmstompers

The official retirement age has been raised. But we hadn't planned on retiring at 60 anyway. On the contrary, just like many other clubs, we still take care to further our up-and-coming dancers. Just recently, in fact, a whole new square managed to graduate.

In 60 years of countless club nights with square dance, round dance, and partly also clogging, distance-wise we've danced more than 11 times around the world!

Besides dancing, we arrange many other activities to do together in our Darmstompers community. For instance, we've had many trips, camp-outs, barbecues, car rallies and bicycle tours.

Also, ever since 1983, we've had our own club magazine, which comes out on an almost monthly basis.

And, five of our present members have been with the club for over 40 years.

At one of our Frankenstein Castle Dances, some visitors had a few problems recognising the signposts to the event:

"Didn't you see that sign?"

Which one?

The one we just drove past.

I can't see it anymore.

Okay, so where are we heading now?

To the hall, of course! Do you have any idea where it is?

I'm just following the signs!

You mean the signs you can't see?"

This was a little anecdote some dancers told while registering.

But all that's become a lot easier now, of course, in the days of modern technology.

Das Rentenalter ist hoch gesetzt worden. Aber, wir wollten eh nicht mit 60 in Rente gehen. Stattdessen kümmern wir uns, wie viele andere Clubs auch, noch mit 60 um Nachwuchs. So konnten wir erst kürzlich einen neuen Square graduieren.

In den 60 Jahren unzähliger Clubabende mit Square Dance, Round Dance und zeitweise auch Clogging haben wir gut 11 x die Erde umrundet, kilometermäßig gesehen.

Neben dem Tanzen tun wir einiges für unsere Clubgemeinschaft. So haben wir z.B. viele Darmstompers-Reisen, Camping-Wochenenden, Grillparties, Auto-Rallyes und Fahrradtouren durchgeführt.

Außerdem haben wir seit 1983 eine (fast) monatlich erscheinende Clubzeitung zur Info unserer Mitglieder.

Und, fünf unserer heutigen Mitglieder sind bereits seit mehr als 40 Jahren dabei.

Bei einem unserer Frankenstein Castle Dances hatten Gäste kleine Problemchen mit den Signs bei der Anfahrt:

„Haste des Schild net gesehe? Welches Schild? Ei des ewe do. Des is vorbei. Ja, wo fährste dann jetzt lang? Ei, zu de Hall. Waaste dann iwwehaupt wo die is? Isch fahr de Schilder nooch. Deene dide net siehst?“ (Originalton hessisch)

(Erlebnisbericht bei der Registration)

Inzwischen ist das einfacher geworden.



Thank you, Eure Darmstompers